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  - Čula sam da će ga možda kupiti. Pa ne znam, ako će to doneti nešto bolje i ako se nadamo
pozitivnom razvoju događaja, neka ga kupe. Najviše bih volela da kupovina PIK-a od strane
Arapa dovede do otvaranja novih radnih mesta za mlade ljude, koja su u doba ove
nezaposlenosti preko potrebna.  
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